

2022年2月25日

致各會員:

## 新增初步確診員工個案

本會前晚首次獲悉初步確診的員工為中菜廚房員工,該員工最後上班日期為 2 月 21 日。此外,在昨晚再獲悉一名中菜廚房員工及兩名西餐廳員工被列作初步確診個案,他們最後上班日期分別為 2 月 20 日、22 日及 23 日。

另外,本會已委託專業清潔公司於昨日完成全面消毒及深層清潔。現正等待全體員工的核酸檢測報告。在確保安全的情況下,本會將盡快安排足夠人手提供服務重新開放會所。請各會員理解本會情況及耐心等候通知。最後,本會將於稍後時間透過短訊通知各會員有關本會重開的日期。

又一村花園俱樂部 管理層謹啟

25 February 2022

Dear Members.

## Additional Preliminary Confirmed Cases of Covid-19 Infection of Staff Members

The staff member of the first preliminary confirmed case of Covid-19 infection we are informed the night before yesterday works in the kitchen of Chinese Restaurant and last performed duties on February 21. Last night, we were also informed of preliminary confirmed cases of COVID-19 infection concerning 1 staff member of the Chinese Restaurant (kitchen) and 2 staff members of Verbena Café. They have last worked at the restaurants on February 20, 22 and 23 respectively.

In addition, the extensive cleaning and disinfection have been undertaken in the Clubhouse premises by the professional company yesterday. And now, we will arrange sufficient personnel for service provision once we have received the nucleic acid test results of all staff members, so as to ensure that the Club can reopen under a safe environment. At last, please be patient and wait for receiving SMS notifications about reopening of the Club.

Yours sincerely,

The Management Yau Yat Chuen Garden City Club

